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Z á p i s 
 

ze 17. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 29.5. 2019 od 13:30 hodin 

v budově Regiocentra Nový pivovar, zasedací místnost 4a-P1.411 
 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
Omluveni:     p. Petr Sadovský, p. Petr Hrubý, PaedDr. Jindřich Vedlich, Ph.D., Ing. Zdeněk Praus 
    

 
1. Zahájení. 
2. Schválení programu. 
3. Schválení hostů, jmenování zapisovatele a volba ověřovatele zápisu.   
4. Kontrola plnění předchozích usnesení.      
5. Průběžná informace k aktuálním tématům z gesce DOPRAVA. 

Mgr. M. Červíček, 1.náměstek hejtmana KHK 
6. Návrh dalšího postupu v zajištění regionální železniční dopravy na tratích v Královéhradeckém 

kraji od 12.12.2021. 
Mgr. M. Červíček, 1.náměstek hejtmana KHK 

     Ing. T. Jurček, vedoucí odboru dopravy KÚ KHK 
7. Dopravní akce v rámci PZ Kvasiny a region Rychnovska – informace. 

     Ing. J. Jiráňová, CIRI 
8. Různé. 
9. Závěr. 

 

K bodu 1. 
Zahájení. 

 

17. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje zahájil v 13:30 hodin pan 
Josef Dvořák, předseda Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. Uvítal všechny 
přítomné včetně hostů. Poté: 

• informoval členy výboru o obsahu materiálů, které obdrželi před zasedáním 
• konstatoval, že je přítomno 9 členů výboru – 17. zasedání je usnášeníschopné, 
• informoval, že zápis z 16. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 

kraje byl ověřen bez připomínek. 
 
K bodu 2. 
Schválení programu. 
 
Pan Josef Dvořák předložil návrh na schválení programu 17. jednání Výboru pro dopravu 
Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. 
 
 1. hlasování: 
         Pro  9 
         Proti  0         
         Zdržel se     0  
  
Návrh byl přijat. 
 
 
USNESENÍ VD/17/120/2019 
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Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I.  s ch v a l u j e 

program 17. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje. 
 
K bodu 3. 
Schválení hostů, jmenování zapisovatele a volba ověřovatele zápisu.   
      
Pan Josef Dvořák předložil návrh na: 

• schválení přizvaných hostů na 17. jednání Výboru – Mgr. Martin Červíček (1. náměstek 
hejtmana KHK), Ing. Tomáš Jurček (vedoucí odboru dopravy KÚ KHK), Ing. Jana Jiráňová 
(CIRI), Mgr. Jiří Novotný (CIRI) 

• jmenování zapisovatele zápisu – Ing. Alena Šandová 
• volbu ověřovatele zápisu – p. František Vrabec 

 
 
schválení přizvaných hostů, jmenování zapisovatele, volba ověřovatele zápisu 
 
 
2. hlasování: 
         Pro 9 
         Proti   0 
         Zdržel se     0 
 
Návrh byl přijat. 
 
 
USNESENÍ VD/17/121/2019 
Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I.  s ch v a l u j e 

přítomnost hostů: Mgr. Martin Červíček, Ing. Tomáš Jurček, Ing. Jana Jiráňová, Mgr. Jiří 
Novotný 
 

II.  j m e n u j e 
Ing. Alenu Šandovou, zapisovatelkou zápisu 
 

III.  v o l í 
p. Františka Vrabce , ověřovatele zápisu 
 

 
K bodu 4. 
Kontrola pln ění předchozích usnesení. 
 
Pan Josef Dvořák informoval o plnění usnesení Výboru pro dopravu Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje. Usnesení z 16. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje jsou splněna. 
 
 
 
3. hlasování: 
         Pro  9       
         Proti  0  
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         Zdržel se     0  
 
Návrh byl přijat. 
 
 
USNESENÍ VD/17/122/2019 
Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e  n a  v ě d o m í 

kontrolu plnění předchozích usnesení 
 
 
K bodu 5. 
Průběžná informace k aktuálním tématům z gesce DOPRAVA. 
 
Mgr. Červíček informoval o průběhu výběrového řízení na veřejnou linkovou autobusovou dopravu. 
V současné době se vypořádává podaná námitka a v brzké době budou vyhodnoceny nabídky. 
Dále zdůraznil, že Zastupitelstvo Královéhradeckého kraje bude na svém zasedání 17.6.2019 
schvalovat záměr, který se týká notifikace v železniční dopravě. A tato notifikace znamená stanovit 
jakým způsobem budou veřejné služby poptávány, stručné vymezení zakázky a délka trvání 
smluvního vztahu. 
 
V průběhu projednávání tohoto bodu přišel Ing. Janoušek a Ing. Muthsam. 
 
 
4. hlasování: 
         Pro  11     
         Proti  0  
         Zdržel se     0 
  
Návrh byl přijat. 

 
 
USNESENÍ VD/17/123/2019 
Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e  n a  v ě d o m í 

průběžnou informaci k aktuálním tématům z gesce DOPRAVA 
 
K bodu 6. 
Návrh dalšího postupu v zajištění regionální železniční dopravy na tratích v Královéhradeckém 
kraji od 12.12.2021. 
 
Ing. Jurček shrnul současné smluvní zajištění v regionální železniční dopravě na tratích 
v Královéhradeckém kraji. Dopravce ČD a.s. zajišťuje 98% výkonů na území KHK a s nimi je 
uzavřena smlouva do 31.12.2021. Dopravce GW Train Regio a.s. zajišťuje 2% výkonů na území KHK 
a s nimi je uzavřena smlouva do konce platnosti jízdního řádu 2020/2021. V současné době jsou 
uzavřeny smlouvy v tzv. netto režimu smluv. Dále informoval o finanční náročnosti na zajištění 
regionální železniční dopravy.  
Poté seznámil s navrhovaným harmonogramem dalšího postupu výběru železničního dopravce. 
Informoval o návrhu na rozdělení území na 5 provozních souborů, dle jednotlivých tratí. Dále 
představil výkony, které budou objednány v rámci mezikrajských smluv a které budou objednány 
v rámci Ministerstva dopravy. Také sdělil pro rámcový přehled počet požadovaných kolejových 
vozidel na zajištění jednotlivých provozních celků.  
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Zdůraznil výhody a nevýhody možného způsobu výběru železničního dopravce a to buď přímým 
zadáním, nebo nabídkovým řízením. Odbor dopravy doporučuje výběr dopravce přímým zadáním a 
před vlastním rozhodnutím o výběru dopravce je vhodné uskutečnit průzkum dodavatelů. Délka trvání 
smluv je navrhováno na 10 let. Dále informoval o tom, co vše bude obsahovat a řešit smlouva. 
 
Dále zde proběhla dlouhá diskuze. 
 
5. hlasování: 
         Pro  11    
         Proti  0  
         Zdržel se     0 
  
Návrh byl přijat. 

 
 
USNESENÍ VD/17/124/2019 
Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I.           b e r e  n a  v ě d o m í 

  informaci o návrhu dalšího postupu v zajištění regionální železniční dopravy na tratích v 
Královéhradeckém kraji od 12.12.2021  

   
 II.         d o p o r u č u j e  

  Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit záměr zveřejnění předběžného oznámení dle 
čl. 7 odst. 2 nařízení č. 1370/2007 v souvislosti s dlouhodobým smluvním zajištěním veřejné 
osobní drážní dopravy v Královéhradeckém kraji  
 

K bodu 7. 
Dopravní akce v rámci PZ Kvasiny a region Rychnovska – informace. 
 
Ing. Jiráňová představila dopravní akce v rámci průmyslové zóny Kvasiny a regionu Rychnovska 
financované z prostředků Královéhradeckého kraje, ze SFDI, ze SŽDC a ŘSD. Rozvoj centrální 
průmyslové zóny a dopravní infrastruktury má dvě části – PZ Jih (Solnice) a PZ Sever (Kvasiny). 
V této průmyslové zóně vznikne 3,5 km nových silnic, které budou součástí silniční sítě 
Královéhradeckého kraje. U všech akcí bylo informováno o harmonogramu prací, o výši nákladů a o 
předpokládaném dokončení jednotlivých staveb.  
 
Dále zde proběhla dlouhá diskuze. 
 
V průběhu projednávání tohoto bodu odešel Bc. Petr Hudousek a p. Josef Král. 
 
 
6. hlasování: 
         Pro  9     
         Proti  0  
         Zdržel se     0 
  
Návrh byl přijat. 

 
 
USNESENÍ VD/17/125/2019 
Výbor pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e  n a  v ě d o m í 
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Informace o dopravních akcích v rámci PZ Kvasiny a regionu Rychnovsko 
 
K bodu 8. 
Různé. 
 
Ing. Arch. František Křelina se dotázal, zda by bylo možné nainstalovat na křižovatkách v Hradci 
Králové kamery. Pan předseda požádal o zaslání seznamu křižovatek, kde by bylo vhodné kamery 
nainstalovat. 
Pan Milan Brandejs požádal o zajištění financování rekonstrukce silnice v úseku Teplice nad Metují – 
Bučnice a hlavně II. etapy z centra Teplic nad Metují do Střmenského podhradí. 
 
K bodu 9. 
Závěr. 
 
Pan Josef Dvořák v 16:00 hod. ukončil 17. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje a upozornil na konání příštího jednání, které se uskuteční dne 3.9. 2019 
v 9:00 hod.   
 
 
 
..............................................          ............................................ 
     předseda výboru       ověřovatel zápisu 
 
 
Zapsala: Šandová Alena 
 


